
Møde i forældrebestyrelsen Sundby Børnehus 

Dato: 6/5-2021 

Deltagere: Michelle, Sune, Josefine, Ida, Ann-Cathrine, Janni, Alberte, Lene, Mogens. 

Dagsorden: 

Punkter: Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

2. Bestyrelsen konstituerer sig. Formand: Janni. 

Næstformand: Sune. 

3. Forretningsorden + tavshedspligt. 
 

Forretningsorden godkendt. 

Erklæring om tavshedspligt underskrevet af 
forældrerepræsentanterne. 

4. Orientering fra ledelsen. 
 

 Pga. faldende børnetal er en 
medarbejder blevet afskediget.  

 Personalet bliver den 8/5 re-
certificeret ved DGI. 

 Festudvalget planlægger en 
sensommerfest fredag den 3. 
september. 

 Arbejdsdag på legepladsen:  
12/6 kl. 10 (man kan deltage i det 
omfang man har tid til). 
 
Personalet laver en liste over mulige 
arbejdsopgaver.  
 
Janni skriver ud på Aula til forældre om 
idéer og eventuelle bidrag i form af 
materialer. 

5. Facebook. Ida bliver administrator for Sundby børnehus 
forældreside. Seddel om facebook siden 
opdateres til brug for nye forældre. 

Der har været en intern facebook gruppe for 
forældrerepræsentanterne i bestyrelsen. 
Denne lukkes, og fremover bruges Aula som 
kommunikationsform. 



6. Pædagogiske lærerplan.  
(Jf. referat den 10-2/21: Der arbejdes i øjeblikket på 
udarbejdelsens af den styrkede pædagogiske lærerplan, og 
den forventes klar til bestyrelsen ultimo februar) 

Er udsat indtil 1 juni.  

Punktet flyttes til næste møde. 

7. Opfølgning på bedre 
kommunikation/orientering fra 
institutionen til forældre. 
 

 Aula er omstændigt ift billeder, da hver 
enkel forældre skal tagges. Personalet 
er meget frustreret over at de ikke kan 
vise flere billeder. 
Personale øver sig meget i at bruge 
Aula. En personale er blevet undervist i 
Aula, som så skal lære de andre 
personaler det. Det tager lidt tid, men 
det kommer stille og roligt. 

 Det har betydet meget som forældre at 
man nu igen kan komme ind i 
institutionen, og få et indblik i 
hverdagen. Ros til personalet som altid 
”i døren” har givet lidt info om barnets 
dag. 

 Fremadrettet vil der komme et 
nyhedsbrev en gang om måneden fra 
Mogens. 

 Oversigten over personale både faste 
og vikarer opdateres. 

8. Trafik om morgen. Der opstår hurtigt kødannelsen mellem 
parkeringspladsen fra børnehuset og skolen. 
Især på spidsbelastningstidspunkter morgen 
og eftermiddag, men især morgen. Vi 
kontakter SUNDskolen med henblik på en 
dialog om problemstillingen. 

 Janni kontakter en forældrerepræsentant i 
skolebestyrelsen. Mogens taler med Carsten 
(skoleleder). 

9. Oversigt over bestyrelsen. Der laves en oversigt over 
forældrerepræsentanter i bestyrelsen. Janni 
udarbejder oversigten, og den lægges på Aula. 

Der sættes et ”bestyrelsesmedlem-skilt” ved 
ens barns garderobe, så andre forældre bedre 
kan se hvem der er i bestyrelsen. Mogens 
laver skilte. 

10. Næste møde. Mandag den 6/9 kl. 17-19 



11. EVT  Sammenlægning af de to vuggestuer: 
16 børn og 4 voksne. Personalet er glad 
for løsningen. Det giver grobund for 
gruppeopdeling hvor man også kan 
bruge den gamle græshoppe stue til 
aktiviteter. Rummet bruges også til 
børnehavens sovebørn. Hvilket giver 
børnehaven flere muligheder. Ved 
stigning af børnetal tages rummet i 
brug som vuggestue igen. 
 

 Stor ros fra forældrene til personalet: 
En lille institution bliver hurtigt sårbar 
ved sygemelding og andet fravær. Der 
opleves aldrig stress og jag når man 
træder ind. Der er altid tid til smil og en 
lille snak. 

 

 

 

 


